

Dear parents,

“Once upon a time...” who doesn’t know that followed by these words are the most wonderful and adventurous stories you ever heard.

To celebrate the Fasnacht this year we decided to make “Fairy tales” the main theme.

Starting on **24th February until 6th March**, all children are allowed to come dressed up or bring their costume along to get into the Fasnacht mood and discover a world full of fantastic characters.

Additionally, the children will learn about the tradition of the “Basler Fasnacht” and its beloved figures.

We would also like to kindly remind you, that on Monday, 2nd March 2020, the daycare will be closed.

We wish everyone a colorful and joyful Fasnacht time.

Your ylaa Densa Park team



Liebe Eltern

«Es war einmal...» wer weiss nicht, dass diesen Worten die wunderbarsten und abenteuerlichsten Geschichten folgen, die man jemals hörte?

Als diesjähriges Thema für die Fasnacht, haben wir uns für «Märchen» entschieden.

Angefangen vom **24. Februar bis einschliesslich 6. März** dürfen alle Kinder bereits verkleidet in die Kita kommen, oder ihre Kostüme mitbringen, um die Fasnachtsstimmung zu wecken und eine Welt voller fantastischer Figuren kennenzulernen.

Zusätzlich werden die Kinder die Tradition der «Basler Fasnacht» und ihre beliebten Figuren kennenlernen.

Gerne erinnern wir Sie daran, dass die Kita am 2. März 2020 geschlossen bleibt.

Wir wünschen allen eine farbenfrohe und fröhliche Fasnachtszeit.

Ihr ylaa Densa Park Team

